
Gure proiektuan lortu nahi duguna da, enpresa on bat egitea
eta hau aurrera eramatea.

Injerto kapilarren enpresa bat egingo dugu zeren eta hemen
espainia mailan ez daude iha horrelako klinikarik,


